



Rules and Expectations of Richmond International Student Programs (RISP) for International Students Rev 07/16

I understand and agree to the following:

1. I must respect myself and others at all times;
2. I must attend all classes punctually and have no unexcused absences;
3. I must take a full timetable of courses, unless otherwise agreed to by the school-based RISP coordinator;
4. I must live with one of my parents or a Canadian citizen or permanent resident over the age of 25;
5. I must have a custodian, a Canadian citizen or permanent resident over the age of 25 appointed by my parents, residing within a reasonable distance of my residential address in Richmond;
6. I must not drive or operate a vehicle;
7. I must not use illegal drugs or alcohol while in Canada;
8. I must not smoke on school grounds at any time;
9. I must be truthful when talking about or reporting situations or the actions of others, being untruthful is slander and is against the law;
10. I must follow all school, homestay, RISP, Immigration, Refugee, and Citizenship Canada (IRCC), British Columbia provincial, and Canada national rules and laws; and
11. I must immediately notify the RISP Office of any changes in my study plan, custodian/responsible person appointment, living arrangement and/or parents' information.

Failure to comply with these rules and expectations could result in my immediate dismissal from the RISP, and compromise my status to continue studying in Canada.

Student Name (print) _____ Student Signature _____

Parent Name (print) _____ Parent Signature _____

Date _____



列治文国际学生课程 (RISP) 对国际学生之规则和期望 Rev 07/16

我明白并同意遵循以下事项:

1. 在任何时候我必须尊重自己及他人;
2. 我必须准时出席所有课堂, 也不能無故缺席;
3. 我必须采用全职的课程时间表, 除非学校协调员有所安排及同意;
4. 我必须与其中一位父/母 或 年满 25 岁以上之加拿大公民或居民同住;
5. 我父母必需委托一位监护人。此人并需要在我住址的合理距离内居住;
6. 我不能开车或操作车辆;
7. 在加拿大期间, 我不能使用非法药物或酒精;
8. 在任何时候我不能在学校范围抽烟;
9. 我必须言行誠實。因不誠實地谈论事情或他人行能構成诽谤和违反法律。
10. 我必须遵循所有学校、寄宿家庭、列治文国际学生课程(RISP)、公民和加拿大移民局 (IRCC)、不列颠哥伦比亚省及加拿大的国家规则和法律; 及
11. 有关我的学习计划、监护人/负责人的任命、生活安排和/或家长的信息, 如有更改, 我必须立即通知 RISP;

不遵守这些规则和期望可能会导致 RISP 决定把我即时开除, 并危及我能逗留在加拿大境内的身份, 及能否继续在加拿大学习。

学生姓名 (正楷)

学生签名

签署日期

家长/法定监护人姓名 (正楷)

家长/法定监护人签名

签署日期